
ragen vragenuurtje  voorafgaand aan commissies op 29 oktober 

 
1 OPHaarlem over de kermissen 2021, 
Zijn er al voorbereidingen voor de kermissen 2021 getroffen?  
Is het juist dat de voorbereidingen normaal gesproken in september aanvangen? 
Heeft de coronacrisis het voorbereidingsproces en/of de uitgangspunten doen wijzigen? 
 
 
2 Jouw Haarlem 
Hierbij kondigt Jouw Haarlem alvast aan vragen te willen stellen over de in beslag genomen hond (mr. Bigg) 
afgelopen vrijdag aan de Zomervaart. 
 

 
3 SP Haarlem 
De collectiviteitskorting bij de zorgverzekeraars wordt komende jaar opgeheven. Wij willen graag weten wat 
de gevolgen hiervan zijn voor de houders van de gemeentepolis.  

 
4 Trots Haarlem 

 Aangekondigde vraag: Vraag 1 Over een hond genaamd mr bigg 
 

5 GLH 

In februari van dit jaar heeft de commissie bestuur gesproken over verruiming van de openingstijden van de 

horeca in Haarlem. Conclusie was dat de burgemeester met verschillende stakeholders om tafel zou gaan om 

tot een voorstel te komen tot verruiming. GroenLinks beseft zich ten volle dat de situatie waarin de 

Haarlemse horeca zich op dit moment bevindt, een totaal andere situatie is. Tegelijkertijd kunnen 

gesprekken over de situatie na corona wel gevoerd worden. Daarom is GroenLinks benieuwd naar de laatste 

stand van zaken van deze gesprekken en wanneer we een vervolg hierop kunnen verwachten.  

 

6 Jouw Haarlem 
Door premier Rutte tijdens de persconferentie gezegd dat in samenspraak met de burgemeesters 

afgesproken is om strenger op de coronamaatregelen te gaan handhaven en dat winkels de regels strikter 

moeten naleven.  

- Wat betekent dit qua handhaving concreet voor Haarlem? 

-Op welke striktere regels doelde de premier? 

 
7 SP Haarlem 
Wij horen van verschillende mensen dat hun kinderen in de scholen met hun winterjas aan moeten zitten 
omdat de ramen open moeten blijven i.v.m. de ventilatie. Sommige leerlingen hebben het gewoon koud. 
Wij willen graag weten hoe we als gemeente de scholen kunnen ondersteunen bij deze ventilatie en 
warmte/koude problematiek? 
 

8 Trots Hlm 

Aangekondigde vraag 2 over stichting ontmoet elkaar in Parkwijk zuiderpolder 

 
9 SP Haarlem 
Wij horen van verschillende medewerkers in de thuiszorg dat zij geen beschermingsmiddelen ontvangen. Zij 
komen meerdere keren per dag bij de mensen thuis. De medewerkers van het wijkteam en van de afdeling 
WMO komen niet meer bij de mensen thuis op bezoek maar het werk van de thuiszorg gaat gewoon door. 
Hoe kunt u ervoor zorgen dat deze medewerkers de juiste en voldoende beschermingsmiddelen krijgen? 

 



10 Jouw Hlm 

Tot voor kort heeft het kunstwerk van Jolanda Prins in de etalage gestaan van de Raakspoort. 

-Klopt het dat dit kunstwerk eigendom is van de gemeente  

-Zo ja, kan dit werk niet ergens een permanente plek krijgen? 

 

11 Trots Hlm 

 Aangekondigde vraag over  de ter cleef school. 

12 Trots Hlm 

Hoe kan de gemeente stichtingen helpen die het door de corona crisis moeilijk hebben. De horeca is dicht en 

daar zijn regelingen voor, maar voor stichtingen die buurt bewoners helpen, lijken geen regelingen te gelden 

terwijl zij wel enorm belangrijk werk doen voor de buurt. 

13 Trots Hlm 

De Krim- Er is ingepland een snelfietsroute in de visie. ( route Noord-Zuid-Heemstede ) 

Wat is de stand van zaken rondom invulling van een snelfietsroute vanuit Velsen, door Haarlem ( De Krim ), 

naar Heemstede? 

14 Trots Hlm 

De Krim- Riolering 90 jaar oud en verzakt. 

De riolering is verzakt ( sinkholes ) in de wijk De Krim. Dit is uitzonderlijk lang uitgestelde vervanging. 

Wanneer wordt infra / riolering vervangen naar huidige maatstaven? 

 

15 Trots Hlm 

In jaarplanning ( 29-10- 2020 blz. 15 ) staat vermeld, dat over de verkoop van de Drijfriemenfabriek overleg 

plaats vindt met Oerkap over gehanteerde uitgangspunten in de taxatie. ( Ingediend d.d. 3-5-2019, in 

planning 3-12-2020. ) 

Vragen: 

- In welk stadium is de planning van verkoop Drijfriemenfabriek en Oerkap? Gaarne uitleg. 

- Tegen welke prijs? 

 

16 Trots Hlm Egelantier 

2e ronde uitwerking selectie- en verkoopdocumenten. 

Vragen: 

- In welk stadium bevindt zich het verkoopproces? 

- Wat wordt de toekomstige bestemming? 

- Wat levert de verkooptender op? 

17 Trots Hlm 

Friese Varkensmarkt- Betreft: herontwikkeling herontwikkeling Van Bremen Houthandel. 

 Zijn de verhuisplannen van houthandel Van Breemen al rond, op welke termijn? 

 

18 Trots Hlm 

De Verweyhal   

Wat is de stand van zaken rondom de renovatie dan wel verkoop van De Verweijhal? ( Graag uitleg ) 



19 Trots Hlm 

kan de burgemeester ons precies vertellen wat er is misgegaan bij de in beslagnamen van de hond mr.big ? 

Het is belangrijk voor haarlem oost. 

20 Trots Hlm 

Met AEB Afvalverwerking gaat het al jaren niet goed mee. Zeker financieel niet. Gemeente Amsterdam is 

alleen eigenaar van AEB. In het slechtste scenario, zal de gemeente Amsterdam € 272,= mio. moeten 

bijpassen. 

De Afvalverordening hebben wij eind 2019 verlengd met 2 jaar, tot afvalverwerking van Haarlemse 

huishoudens. 

Vragen: 

- Wat zijn de gevolgen voor het contract voor afvalverwerking van huishoudens in Haarlem? 

- Is er juridisch de mogelijkheid tot aanpassing van contract, waarbij de tarieven stijgen? 

- Wat, als het straks meer uit hand gaat lopen, welke garantie tegen welk afvaltarieven wordt het afval van 

de Haarlemse huishoudens dan verwerkt? 

- Kan dit gevolgen hebben voor de begroting? 

 

 
 
 
 

 
 

 


